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ÚVODNÍK
Čtyři roky utekly jako voda a stojíme před dalšími komunálními volbami. Žijeme v malé obci, volby tady nejsou o politických stranách, ale o lidech. 
Až dostanete do svých schránek volební lístky, dobře zvažte, který kandidát je právě takový, jakého byste chtěli v zastupitelstvu obce v následujících 
4 letech mít. Být zastupitelem obce není jen mít napsané jméno v seznamu patnácti lidí. Je to o odříkání si svého soukromí, o „šizení“ své rodiny,  
o ztrátě svého volného času. Ale kompenzací toho je dobře fungující, prosperující a rozvíjející se obec.
Každé zastupitelstvo obce a zejména rada obce se snaží o to nejlepší pro občany. Není jednoduché a ani nejde vybudovat a zařídit vše, co si jednotliví 
občané přejí. Jednomu se například nově opravená cesta moc líbí, druhému se hrozně nelíbí. Takoví jsou lidé, takový je život. Ale ve výsledku vše,  
co je zrealizováno, přispívá ke zlepšení a zkrášlení prostředí, ve kterém žijeme.
Až přijdete do volební místnosti, myslete na to, že jak budete nyní volit, takovým směrem se bude naše obec v následujících čtyřech letech ubírat. 
Přeji vám všem rozvážný a správný výběr.

Dagmar Špalová, místostarostka
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RO na srpnových zasedáních schválila:
• Rozpočtové opatření č. VIII. k 8. 8. 2022 a roz-
počtové opatření č. IX k 24. 8 2022.
• Organizační řád ZŠ Šťáhlavy.
• Knihovní řád místní knihovny.
• Zapojení obce do projektu Kultura občanům. 
Obec bude zájemcům o jednotlivá představení 
hradit cestovné.
• Žádost nájemkyně restaurace Pikolka o snížení 
nájemného do konce roku 2022.
• Cenovou nabídku pana Nápravníka na opravu 
nivelety poklopů v ul. Nezvěstická a Havlíčkova 
(cena do 30.000 Kč bez DPH).
• Proplacení faktury firmě HD STROM za výchov-
né řezy stromů v Hraběcí aleji (cena 42.471 Kč 
včetně DPH).
• Cenové nabídky na úpravu družiny na třídu v ZŠ 
Šťáhlavy (zednické práce: Silba Elstav cca 55.000 
Kč, podlahy: Luboš Sluka 82.000 Kč, příčka SDK: 
Jan Veselý 30.000 Kč, úprava el. vedení: Elektro 
Paum 10.000 Kč, dveře šoupačky: Pavel Kepka 
20.000 Kč, všechny ceny jsou uvedeny bez DPH).
• Cenovou nabídku firmy Silba-Elstav na stavbu 
sušáku na hadice a ZTI-kanalizace a elektromon-
táže (cena včetně DPH 90.485 Kč).
• Vyvěšení záměru obce na prodej nebo proná-
jem pozemků kolem chat v lokalitě u Sedleckého 
jezu.

• Prodloužení nájemní smlouvy na byt v domě  
čp. 587 o jeden rok jedné z nájemkyň.
• Přidělení bytu v DPPB ve Šťáhlavicích.
• Odměnu řediteli ZŠ Šťáhlavy.
• Nákup nových hadic pro fekální vůz (cena 
10.000 Kč bez DPH).
• Žádost pana Čiháka na úpravu nájemní smlouvy 
na areál Pohoda.
• Cenovou nabídku firmy HOPA na úpravu ná-
jezdu na most k zámku Kozel, který nevyhovuje 
vozíčkářům.
• Dodatek č. 1 ke SOD s firmou BP STAVBY CZ s .r. o.: 
Šťáhlavy - Vodovod a kanalizace v Cihelně.
• Nájemní smlouvu s panem Tomášem Jelínkem 
na přísálí restaurace ve Šťáhlavicích.
• Zvýšení rozpočtu pro JSDH Šťáhlavy o 15.000 
Kč.
• Zapojení obce do projektu Milostivé léto tím, že 
umožníme využití KC Beránka pro konání před-
nášky o Milostivém létu.
• Proplacení faktury firmě ČEVAK za dodávku  
a montáž systému WAE do vodojemu.
• Cenovou nabídku pana Bajera na opravu části 
venkovní fasády v obecním dvoře.

 
 
 

RO vzala na vědomí:
• Zápis z jednání stavební komise.
• Sdělení firmy AG Produkt o zvýšení cen za služ-
by z důvodu zvýšení cen za pohonné hmoty.
• Informaci o podání žádosti o dotaci na projekt: 
Šťáhlavice čp. 65 restaurace – zateplení a výmě-
na zdroje vytápění.

RO zamítla:
• Žádost na změnu užívání části stavby na byty 
v objektu bývalého Lidového domu. Žádost bude 
ještě předložena k posouzení zastupitelstvu na 
zářijovém jednání.
• Nabídku firmy VRV a.s. na výkon technického 
dozoru stavebníka na akci: Modernizace a rozšíře-
ní ČOV. TDI bude vykonávat Ing. Honéger a pan 
Mašek.
Tolik v krátkosti k činnosti rady obce.

Vážení spoluobčané,
v září nás čekají komunální volby. K tomuto té-
matu se vyjadřuje paní místostarostka. Já si jen 
dovoluji připomenout, že jste na tom lepší než při 
volbách minulých.  Máte na vybranou ze čtyřiceti 
pěti kandidátů. Tak vám přeji a držím palce, abys-
te volili tak, aby to bylo dobře pro naši obec. 

Václav Štětina, starosta

 OBEC A OBECNÍ ÚŘAD OBEC A OBECNÍ ÚŘAD
INFORMACE K VOLBÁM
Volby do zastupitelstev obcí a do Senátu 
Parlamentu České republiky se konají v pá-
tek 23.9.2022 od 14:00 do 22:00 a v sobotu 
24.9.2022 od 8:00 do 14:00. Případné druhé 
kolo senátních voleb se bude konat v pátek 
30.9. od 14:00 do 22:00 a v sobotu 1.10. od 
8:00 do 14:00 hodin.
Volební místnosti budou ve Šťáhlavech jako 

obvykle v budově obecního úřadu a ve Šťáh-
lavicích v pohostinství. Hlasovací lístky bu-
dou dodány voličům do schránek nejpozději 
20.9.2022. 
Voličům budou k dispozici i ve volebních míst-
nostech. Na případné 2. kolo senátních voleb 
se již do schránek volební lístky nedodávají, 
budou k dispozici ve volebních místnostech.
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VOLBY DO OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA
 OBEC A OBECNÍ ÚŘAD OBEC A OBECNÍ ÚŘAD

Ve Šťáhlavech kandidují 3 subjekty:
Nezávislí s podporou starostů (STAN)
1. Štětina Pavel JUDr.  – Šťáhlavy
2. Špalová Dagmar Mgr. – Šťáhlavice
3. Lakatoš Petr – Šťáhlavy
4. Hoblík Václav Ing. - Šťáhlavy
5. Nolč Miroslav - Šťáhlavy
6. Havlíček Martin - Šťáhlavy
7. Karban Jiří - Šťáhlavy
8. Vejvodová Jana PaedDr. CSc. - Šťáhlavy
9. Tovara Jaroslav - Šťáhlavy
10. Jirková Vendulka - Šťáhlavy
11. Sklenář Jan Mgr. - Šťáhlavy
12. Harnoch Václav Ing. – Šťáhlavice
13. Čihák Jaromír Ing. - Šťáhlavy
14. Němeček Václav - Šťáhlavy
15. Sládková Alena Ing. – Šťáhlavy

Občané DNES – demokratické nezávislé 
sdružení
1. Nimrichter David - Šťáhlavy
2. Lucák Daniel Ing. - Šťáhlavy
3. Pešír Roman Mgr. et Mgr. - Šťáhlavy
4. Škorpil Jiří MUDr. Ph.D. - Šťáhlavy
5. Lucáková Helena JUDr. - Šťáhlavy
6. Lintnerová Martina JUDr. - Šťáhlavy
7. Brůhová Petra - Šťáhlavy
8. Krpejšová Nicol - Šťáhlavy
9. Königsmarková Andrea Mgr. Ph.D. - Šťáhlavy
10. Tafat Jan Ing. - Šťáhlavy
11. Trefil Roman - Šťáhlavy
12. Vykoupilová Věra DiS. - Šťáhlavice
13. Navrátilová Martina Mgr.  - Šťáhlavice
14. Peroutka Michal - Šťáhlavy
15. Wedochovič Luboš Ing. - Šťáhlavy

OBČANÉ PRO OBEC
1. Maglič Ondřej Mgr. - Šťáhlavy
2. Myslík Zdeněk Ing. - Šťáhlavy
3. Balek Petr MBA - Šťáhlavy
4. Sermešová Zuzana Mgr. - Šťáhlavy
5. Šára Zdeněk Ing. - Šťáhlavice
6. Hucl Ivo - Šťáhlavice
7. Bobek Karel - Šťáhlavy
8. Synáč Vojtěch - Šťáhlavy
9. Huňáček Lukáš - Šťáhlavy
10. Krchovová Taťána - Šťáhlavy
11. Pojar Aleš - Šťáhlavy
12. Soukupová Hana - Šťáhlavy
13. Havlová Eliška Mgr. - Šťáhlavice
14. Šimek Marek - Šťáhlavy
15. Kynclová Petra MUDr. - Šťáhlavy

Volební Politická
strana příslušnost

Chaloupek Václav Mgr. STAN+OPAT OPAT Plzeň

Kovářová Daniela JUDr. NK BEZPP Štěnovice

Kůrka Jan SPD BEZPP Plzeň

Naxera Karel Mgr. KDU+ODS+TOP 09 TOP 09 Přeštice

Šrámek Pavel Ing. MBA PRO PLZEŇ ADS Plzeň

Valenta Jiří PhDr. Ing. Mgr. et Mgr. KSČM KSČM Plzeň

Váňa Josef ANO BEZPP Chyše

Kandidát Bydliště

VOLBY DO SENÁTU – kandidáti podle abecedy

Zveme občany do volebních místností.
Vlasta Brůžková, Radka Fremrová

INVESTICE A OPRAVY
Rekonstrukce hasičské zbrojnice ve Šťáh-
lavech a její zateplení je dokončena. Hasiči si 
ještě dodělávají kuchyňku a v říjnu bude do-
končena další samostatná garáž a sušák na 
hadice. Nyní mají hasiči i místní knihovna, která  
v budově sídlí, důstojné zázemí, navíc je budo-
va nově zateplena. Projekt „Šťáhlavy, Palacké-
ho 440 – energetické úspory“ (tedy zateplení 
budovy a výměna zdroje tepla) je spolufinan-
cován Evropskou unií – Fondem soudržnosti  
v rámci Operačního programu Životní prostředí. 
V budově proběhly i další úpravy, výměna elekt-
roinstalace, bylo vybudováno nové sociální záze-
mí pro hasiče a pro knihovnu, zrekonstruovány 
sklepy, nová dlažba a výmalba na chodbách. 
Po úplném dokončení areálu budou mít hasiči 
kvalitní zázemí jak pro výjezdovou jednotku, tak 
pro své spolkové aktivity. Zrekonstruovaná budova hasičské zbrojnice ve ŠťáhlavechZrekonstruovaná budova hasičské zbrojnice ve Šťáhlavech

Bylo dokončeno prostranství před budovou 
OÚ. Je spolufinancováno z prostředků EU - 
Státním zemědělským a intervenčním fondem 
přes MAS Aktivios.
Máme zde nové schody a celé prostranství 
před budovou, nové lavičky, stojan na kola  
a odpadkový koš. Kdo jste ještě neviděli, mů-
žete vyzkoušet, až půjdete volit. Plocha vedle 
budovy by se měla rekonstruovat v budoucnu 
společně s výstavbou Habrmanovy ulice, při-
praven je i plán na revitalizaci zeleně kolem 
budovy a případně i na malé dětské hřiště.

Nové prostranství s lavičkami před budovou OÚNové prostranství s lavičkami před budovou OÚ
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VÝJEZDY JSDH OBCE ŠŤÁHLAVY

Pokračují stavební práce na vodovodním přiva-
děči a úpravně vody z vrtu na Svidné a na 
kanalizaci a vodovodu v ul. V Cihelně ve Šťáh-
lavech. Tyto stavby jsou velmi náročné, na fotogra-
fii můžete vidět novou čerpací stanici kanalizace  
V Cihelně, kdy cca stejně velká část je i pod zemí.

Výstavba čerpací staniceVýstavba čerpací stanice
kanalizace v ul. V Cihelněkanalizace v ul. V Cihelně

INVESTICE A OPRAVY

Probíhá výstavba vodovodu v ul. Úslavská a Žiž- 
kova a na začátku září začne i akce Kanalizace 
ke Kozlu II. etapa, tj. kanalizace ve Šťáhlavicích 
podél a v blízkosti krajské silnice.

Nové lavičky v přírodních lokalitách a lep- 
ší příjezd pro vozíčkáře na Kozelském 
mostě
V Bažantnici (v části nad tratí i pod tratí) na-
jdete nové lavičky z kulatin, další jsou při zadní 
cestě ke hřbitovu a kousek od bývalé bažant-
nice při turistické stezce k Radyni. Nově jsme 
umístili i lavičku do ul. V Cihelně.
Na Kozelském mostě jsme upravili nájezd.

Nově upravený nájezdNově upravený nájezd
na Kozelském mostěna Kozelském mostě

Jedna z nově umístěných laviček v přírodě Jedna z nově umístěných laviček v přírodě 
u tůní v Bažantnici nad tratíu tůní v Bažantnici nad tratí

Lepší přístup k pramenu
K pramenu „Čůráček“ v přírodním parčíku Be-
ránka se dostanete po nových lepších scho-
dech, které udělala obecní četa v přírodním 
stylu. Parčík Beránka tak získal další přístup.

Vylepšený přístup k pramenuVylepšený přístup k pramenu

Nová třída v ZŠ
Do školy se zapsalo do 1. třídy větší množství prvňáčků, než škola i obec očekávala, proto bylo 
nutné přes prázdniny vybudovat další 1. třídu v prostorách družiny nad jídelnou. Nebylo jed-
noduché tak narychlo 
sehnat stavební firmy, 
ale nakonec se vše 
podařilo zejména díky 
firmě Silba-Elstav, s. r. o.  
a díky p. Janu Vese-
lému. Věříme, že se 
prvňáčkům v této třídě 
bude líbit. Před do-
končením je na školní 
zahradě nové multi-
funkční hřiště, které je 
spolufinancované z do-
tace Plzeňského kraje 
a společně s atletickou 
rovinkou vytvoří ško-
le kvalitní zázemí pro 
sportovní aktivity.

Nově vytvořená třídaNově vytvořená třída

sekci Investice a opravy připravila Iveta Bočanová, tajemnice OÚ

Letos bylo v srpnu výjezdů opravdu hodně. 
13.8. požár lesního porostu ve směru na Ne-
zbavětice. Naše jednotka byla první na místě. 
Vyjeli jsme cisternami Liaz a také Škoda RTHP 
(Trambus). Nejenže jsme měli na starosti ha-
šení dvěma proudy, ale také jsme vytvořili čer-
pací stanoviště v Nezbavěticích pro kyvadlovou 
dopravu vody na místo zásahu. Na místě bylo 
s námi dalších osm hasičských jednotek, které 
nám dovážely vodu právě z tohoto stanoviště. 
Jednalo se o požárem zasaženou plochu asi 
50x80 m. Následně jsme na stejné místo vyjeli 
ještě 16.8., kdy nám jeden z občanů nahlásil 
podezřelý kouř, proto jsme se po dohodě s KO-
PIS vydali na průzkum. Na místě jsme zjistili, že 
se jedná opět o požár asi 50x80 metrů plochy. 

Povolali jsme si další jednotky a opět hasili ten-
to prostor. Na místě spolu s námi zasahovali 
další čtyři jednotky profesionálních i dobrovol-
ných hasičů. 
Následující den, tedy 18.8., opět požár. Ten-
tokrát to byla plocha blízko Rotundy sv. Petra  
a Pavla ve Starém Plzenci. Naše jednotka zno-
vu vyvezla obě cisterny. Zatímco Liazka dodá-
vala vodu společně s Tatrou ze Slovan a s dal- 
šími cisternami, které neměly šanci se na ko-
pec k Rotundě dostat, Trambus vyrazil až k vr-
cholu. Zde se sešly oba zasahující Trambusy, 
tedy i ten staroplzenecký. Jednalo se o rozsah 
asi 100x80 metrů. Samotná Rotunda nebyla 
ohrožena, ale hořela zde nejen tráva, ale i růz-
né keře v okolí. Na této události bylo největším 

problémem převýšení a tím i složitější situace  
s dopravou vody nahoru do kopce. 
Dne 20.8. už se jednalo úplně o jinou situaci. 
Počasí se nám změnilo, a tak nás netrápily po-
žáry, ale velké množství dešťové vody. Vyrazili 
jsme tak čerpat kanalizační šachtu do ulice Na 
Sádkách, kde vlivem přeplnění došlo k přete-
čení zpět do jednoho z domu místních občanů. 
Zde správně nezafungovala zpětná klapka na 
přípojce, a tak jsme si na pomoc povolali zá-
stupce firmy Čevak. Během tohoto zásahu, kde 
jsme dvěma čerpadly čerpali vodu do přilehlé-
ho potoka, jsme vyjeli k další události. Směrem 
na Sedlec došlo vlivem smyku k nehodě osob-
ního automobilu. Jako první jsme dorazili k do-
pravní nehodě a potvrdili nehodu osobního vozu. 
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 OBEC A OBECNÍ ÚŘAD OBEC A OBECNÍ ÚŘAD

 NAŠI JUBILANTI NAŠI JUBILANTI

V souladu s obecně závaznými platnými právními předpisy, především v souladu se zákonem č. 101/2000Sb., o ochraně osobních údajů a o 
změně zákonů, ve znění pozdějších předpisů neuvádíme jubilanty, kteří s uveřejněním nesouhlasili.

Šťáhlavy
Jana Kiesevetterová 81 | Jindřiška Bystřická 83 | Marie Šubrtová 82 | Marie Beranová 91

Radka Fremrová

Šťáhlavice
Marie Marková 83 | František Fiala 89 | Václav Harnoch 83

Ten se nacházel v příkopě na střeše. Čtyři leh-
ce zraněné osoby se již nacházely mimo vozi-
dlo. Nedošlo ani k zahoření vozu, ani k úniku 
provozních kapalin. Po příjezdu profesionální 
jednotky z PS Slovany a také ZZS PK jsme ky-
vadlově řídili dopravu a bezpečnost kolem zá-
sahu. Následně jsme se vydali dočerpat šachtu 
zpět do Šťáhlav. 

Další dopravní nehoda se stala směrem na Ne-
zvěstice 26.8. Opět naše jednotka byla první na 
místě, opět se jednalo o osobní vůz v příkopě, 
tentokrát ale bylo celé vozidlo v plamenech. 
Nasadili jsme jeden útočný proud a pomocí vy-
sokotlaku toto uhasili. Po příjezdu profesionálů 
ze Slovan nám tito s hašením pomohli. 
Mezi všemi těmi oficiálními výjezdy jsme klasic-
ky prováděli další technické výjezdy po domlu-
vě se starostou obce, především po předchozí 
žádosti některých občanů Šťáhlav a Šťáhlavic. 

V období sucha se jedná třeba o zalévání mla-
dých stromků na obecních pozemcích. Také 
jsme prováděli požární dozor na požářišti v lese 
u Nezbavětic, kde jsme pravidelně toto místo 
dozorovali po dobu celých tří dní. Běžně v novi-
nách naše výjezdy nereportujeme, bylo by jich 
hodně. Měsíc srpen byl ale opravdu náročný,  
a tak jsme se s vámi chtěli o toto tentokrát po-

dělit. Za posledních 365 dní jsme zvládli úspěš-
ně dokončit celých padesát zásahů, což naši 
jednotku řadí na první místo v počtu událostí  
v naší kategorii (JPO V) v celém Plzeňském kra-
ji. Bohužel v tomto sledujeme narůstající trend. 
Prosíme všechny, buďte na sebe a na ostatní 
opatrní. Ať už se jedná o pohyb v lese, po silni-
ci, či jinde, dávejte pozor.

za JSDH Michal Peroutka,
starosta SDH Šťáhlavy

VÝJEZDY JSDH OBCE ŠŤÁHLAVY

JAK SE CHOVAT V SUCHÝCH OBDOBÍCH
V letošním létě jsme zažili období sucha, které je velmi rizikové pro vznik požárů. Tropické teploty, sucho, žně a letní prázdniny, představují pro 
hasiče zvýšenou zásahovost u požárů. Chtěli bychom vám dát doporučení, jak požárům předcházet.
• Nerozdělávejte otevřený oheň, nepoužívejte přenosné vařiče, nekuřte a neodhazujte nedopalky cigaret, a to obzvláště v místech, kde může dojít 
k vzniku požáru a jeho rozšíření (suché porosty trávy, les, pole s obilím, stohy).
• V období sucha a za silného větru oheň v přírodě nebo ve volném prostranství vůbec nerozdělávejte.
• Vyvarujte se táboření mimo vyhrazené prostory.
• Věnujte zvýšenou pozornost při grilování na venkovních prostranstvích, aby žhavé uhlíky nezpůsobily požár. 
• Dávejte pozor, abyste neparkovali motorová vozidla na suchých porostech. Hrozí vznícení porostu od rozpáleného výfuku.
• Nepouštějte lampiony štěstí. 
• V žádném případě úmyslně nezapalujte suché porosty, jedná se o trestný čin!
V srpnu jsme vyjížděli k několika velmi rozsáhlým požárům lesních porostů, které trvá uhasit někdy i několik dní a nás hasiče to stojí značné úsilí. 
Prosíme, berte tato doporučení vážně.

JSDH Šťáhlavy

VÝZNAMNÁ JUBILEA
Ve středu 3. srpna slavil své neuvěřitelné 80. 
narozeniny Ing. František Košta ze Šťáhla-
vic. Jménem obce mu přišly popřát M. Tolarová  
a E. Bezděkovská. Ačkoli v té době panovalo vel-
ké horko, v přátelském posezení u stolu prohýba-
jícím se dortem, koláčky, chlebíčky, chuťovkami 
i pitím bylo velmi příjemně. Oslavenec vzpomínal 
na svoje zaměstnání ve Škodovce, na hudbu, 
které se aktivně věnoval hraním na dechový ná-
stroj, společně s manželkou vyprávěli o životě, 
neboť Koštovi letos oslaví již 53.výročí svatby! 
Ještě jednou přejeme tímto všechno nejlepší  
a pevné zdraví!

E. Bezděkovská, zastupitelka

15. srpna oslavil 80. narozeniny pan Karel Obšil 
ze Šťáhlavic. Své kulaté narozeniny slavil o týden 
později, a to přímo uprostřed „harému“ gratulu-

jících žen – zástupců obce, Sboru dobrovolných 
hasičů Šťáhlavice i TJ Sokol Šťáhlavice a samozřej-
mě i paní Obšilové. Oslavenec vzpomínal na své 
sportovní úspěchy, třeba na účast v triatlonu ne-
jen ve Šťáhlavicích a na prosby gratulantek ukázal  
i vzácnou obrovskou medaili z 5. ročníku závodu 
v Plzni. Pan Obšil vyprávěl i o svém profesním ži-
votě, kdy měl také na starosti učedníky, o různých 
výletech, třeba o sokolském, kdy se vydalo 35 lidí 
ze Šťáhlavic na pouť na horu Říp. Paní Obšilová 
připravila báječné pohoštění, jubilant by měl vy-
právění ještě na několik večerů, bylo to opravdu 
moc milé setkání. 
Přejeme tímto ještě jednou panu Karlovi dlouhá 
léta ve zdraví a spoustu výletů a kulturních zážitků!

M. Tolarová, občanská komise
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 KULTURA V OBCI KULTURA V OBCI

KOZELSKÉ OKÉNKO
Co se všechno stalo v srpnu na zámku? Pokra-
čovala výstava Draci a drakobijci, na kterou za 
druhý prázdninový měsíc přišlo více než 2 000 
návštěvníků. Už nyní můžeme říci, že je úspěš-
nější než loňská výstava létajících strojů Leonar-
da da Vinci – AERONAUTICA a očekáváme, že její 
celková návštěvnost bude vyšší než 7 000. Pro 
zájem jsme prodloužili i druhou výstavu Svobod-
ní zednáři na Plzeňsku - 100 let lóže Josef Dob-
rovský. Snažíme se nezapomínat ani na loveckou 
historii zámku, a proto jsme instalovali ještě třetí 
panelovou výstavu Obory a bažantnice - opomí-
jená hodnota kulturního dědictví, kterou jsme si 
zapůjčili od Výzkumného ústavu geodetického, 
topografického a kartografického.

Poslední šance prohlédnout si všechny tři výsta-
vy je 4. září.
Celková návštěvnost se v letních měsících čer-
venci a srpnu stabilizovala a byla blízká návštěv-
nosti v předkovidovém období. Kromě běžných 
prohlídek interiérů byly na již tradiční Hradozá-
meckou noc 27. srpna připraveny i mimořádné 
kostýmované prohlídky, které návštěvníky pře-
nesly do doby stavitele zámku Jana Vojtěcha 
Černína a přiblížily atmosféru tehdejších honů.
Zámek se stal opět i několik večerů letním kinem. 
Ve spolupráci s filmovým festivalem Finále Plzeň 
a v rámci projektu Filmové hrady a zámky mohli 
diváci shlédnout tři premiérové české filmy: Pre-
zidentka, Hádkovi a Střídavka.

Bohužel i zámku se dotkl mimořádný přívalový 
déšť v noci z 19. na 20. srpna. Opět došlo k ma-
sivnímu poškození cest v areálu, zatečením byla 
zkomplikována i rekonstrukce střechy na objektu 
zámecké kaple.
V září nás čeká ještě pravidelný návštěvní provoz, 
několik svateb a dvě výstavy. V sobotu 10. zá- 
ří proběhne výstava psů plemene Welsh-Corgi  
a v neděli 11. září od 14 hodin se bude konat ver-
nisáž nové výstavy Sdružení výtvarných umělců 
ČR. 

Jan Polívka, kastelán zámku

 SPORT V OBCI SPORT V OBCI

MIMOŘÁDNÝ SPORTOVNÍ TALENT ZE ŠŤÁHLAVIC JE MISTRYNÍ SVĚTA!!!
Patnáctiletá česká boxerka Viki Jílková, o níž 
jsme již několikrát v novinách psali, excelovala 
na mistrovství světa juniorů v thajském boxu  
v Malajsii. Finálový souboj proti Thajce Aunk-
hongphanaové dopadl 20. srpna jednoznačným 
vítězstvím na body a český talent si tak domů 
do Šťáhlavic odvezl zlatou medaili. 
Viki postupně smetla domácí Adrianaovou i Aus-
tralanku Chattertonovou, boj o zlato pro změnu 
přišel proti thajské rivalce Aunkhongphanao-
vé. V něm Viki a její otec Lukáš (trenér) zvolili 
správnou taktiku – Viki vyhrála všechna tři kola 
a po zásluze mohla slavit.
A jak zhodnotili finálový zápas Viki a její trenér 
Lukáš Jílek? 

Viki: „Soupeřka byla hodně dobrá a silná, ale 
poradila jsem si s ní. S tátou jsme sledovali její 
zápasy a zvolili taktiku, která fungovala. Spolé-
hala jsem se od začátku na ruce a série jsem za-
končovala kopy na stehna, aby mi nechytla nohy 
a nevymetla se mnou. Před začátkem jsem byla 
v klidu a cítila se dobře i během zápasu. Mám 
obrovskou radost.“
Trenér Lukáš: „Viki všechna tři kola soupeřku dr-
tila dlouhými kombinacemi, byla nekompromisní 
a nedala soupeřce šanci. Je to pecka! Všichni 
fandili a přišli nám po zápase pogratulovat s tím, 
že to byl nejlepší zápas turnaje. Ze zlata máme 
velkou radost, obzvlášť proti opravdu silné Thaj-
ce, která má hodně zkušeností. Nasadili jsme na 
ni taktiku, kterou Viki skvěle plnila.“
Viki je talent i v dalších sportech a je srovnávána 
s „obojživelníci“ Ester Ledeckou. Tohle srovnání 
jí ale vůbec nevadí, naopak ji motivuje. Ráda by 
se zúčastnila jak letní, tak zimní olympiády. Na 
letní olympiádě by to mohlo být v boxu (případ-

ně i v thajském boxu, pokud by 
byl na olympiádu zařazen) a na 
zimní olympiádě by ráda repre-
zentovala v hokeji. 
Z loňského roku je Viki mist-
ryní Evropy v boxu v kategorii 
mládeže do 54 kg mládeže, což 
je vynikající úspěch, a letos 
na jaře vyhrála s českými ho-
kejistkami do 16 let Evropský 
pohár v Budapešti. Český tým 
mladých hokejistek po finálo-
vém triumfu 4:0 nad domácím 
Maďarskem vyhrál Evropský 
pohár a vystoupal tak až na 
pomyslný vrchol kontinentu!
A co říká Viki na to, že je světo-
vou šampionkou?
„World Champion!!! Vyhrá-
la jsem finále MS v MuayThai  

v Malajsii a mám z toho obrovskou radost! Chtě-
la bych poděkovat celému repre teamu, byli 
jsme super parta a všichni jsme přivezli medai-
le. Velké poděkování patří CMTA - Czech Mua-
ythai Association, bez kterých by to neklaplo. 
Na mistrovství mě připravil taťka a jezdili jsme 
i k Michalu Vančurovi do Spejbl Gym Prague – 
díky moc. Chci poděkovat všem, co jste mi fan-
dili. Moc si toho vážím. Hlavně chci poděkovat 

partnerům a kamarádům, kteří nám s taťkou 
pomáhají jít dál a vítězit, a mamince, která mi 
vždycky drží palce a fandí mi! Mé díky patří  
i obci Šťáhlavy.“
Sport na takové úrovni je velmi nákladná a ná-
ročná záležitost. Oba rodiče Viki podporují, otec 
je navíc i jejím trenérem a plně podřizuje svůj 
život jejímu snu – tedy snu být nejlepší a dostat 
se na olympiádu. 
Získávat sponzory není v dnešní době vůbec 
jednoduché. Zaznamenali jsme aktivitu firmy 
ZOOT, za níž stojí jeden ze sousedů Jílkových,  
a to prodej „DOBROtriček“. Výtěžek z jejich pro-
deje jde pro Viki. Na tričkách je napsáno „Síla 
Pokora Odvaha“, což Viki plně vystihuje. Kdo si 
tričko koupí, nejenže ho bude moci hrdě nosit, 
ale jistě ho zahřeje u srdce, že pomohl dobré 
věci a mimořádnému talentu z naší obce.
Více o Viki najdete na: 
https://lukyjilek.wixsite.com/o-viki

Iveta Bočanová
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TJ SOKOL ŠŤÁHLAVICE ZAVÍTAL DO ALP
A USPOŘÁDAL TRADIČNÍ TRIATLON

 SPORT V OBCI SPORT V OBCI

Sobota 24.6.dopoledne - účastníci turnaje bývalých hráčů. Turnaj se těšil Sobota 24.6.dopoledne - účastníci turnaje bývalých hráčů. Turnaj se těšil 
silné divácké podpoře.silné divácké podpoře.

Alpy
Sokolíci ze Šťáhlavic odjeli 30. července do Jul-
ských Alp, aby zdolávali vybrané vrcholy turi-
stickými a ferrátovými cestami. Mezi zdolané 
vrcholy patřila Malá Mojstrovka 2333m viz foto, 
Prisojnik 2547m a Mangart 2679m.  
Dvanáctičlenný tým po absolvování horských 
cílů zamířil do chorvatské Poreče, kde si užil 
zaslouženého odpočinku, tepla a moře.

Jan Valenta  

Triatlon
TJ Sokol Šťáhlavice pořádala 20. srpna tradič-
ní, letos již 39. ročník Šťáhlavického triatlonu.  
I přes velkou nepřízeň počasí, kterou jsme za-
žili snad poprvé za celou éru Triatlonu, dorazilo 
na start 43 účastníků. Náš obdiv patří nejstarší-
mu účastníkovi letošního ročníku, který dosáhl 
81 let a i v takovém počasí, do kterého by „psa 
nevyhnal“ dorazil a závod úspěšně absolvoval. 
Sportovci si mohli zvolit některý ze závodů, 
kterými jsou Triatlon silniční, Triatlon terénní, 
Ocelový muž – žena a Triatlon malý. Někteří se 
přihlásili i do více disciplin. Sponzoři triatlonu 
byli: Černý stavební s.r.o., EC-Elektronik s. r.o., 
Silba-Elstav, s.r.o., ML DINO, Tomáš Benda, BI-
RELL, obec Šťáhlavy, Ing. Pavel Šatra, kterým 
velmi děkujeme za dlouholetou podporu toho-
to závodu. Závodní trasy byly perfektně připra-
veny, pořadatelská činnost byla také výborně 
zajištěna. Nechybělo samozřejmě občerstvení, 
které připravil Hostinec Šťáhlavice 65. Děkuje-
me tímto všem, kdo se nezalekli počasí a při-
šli závodit, nebo se zúčastnili jako pořadatelé  
a pomáhali s přípravou a organizací. Myslím, 
že všichni zúčastnění i hosté byli spokojeni. Již 
teď se těšíme na příští jubilejní 40. ročník.

Miroslav Liška
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CO SE DĚJE U HÁZENKÁŘŮ
 SPORT V OBCI SPORT V OBCI

Házenkáři vstoupili do nového století své čin-
nosti opravdu vynikajícím způsobem. Hlavně 
zásluhou družstva mužů, které postoupilo do 
první ligy, druhé nejvyšší soutěže v ČR. Dosta-
li jsme se v tabulce oddílů mezi 25 nejlepších  
v republice a následující sezóna ukáže opravdo-
vé umístění. Dobrých výsledků dosáhla i druž- 
stva staršího a mladšího dorostu a všechny žá-
kovské kategorie. 
Ohlédnutí za oslavami
101. rok naší činnosti jsme zakončili oslavami 
nazvanými 100+1 let. Šťáhlavy již dlouho ne-
zažily takovou akci s vynikající organizací, ná-
vštěvností a atmosférou. Disident Jaromír Milo-
ta v první brožuře o šťáhlavské házené nazval 
jednu kapitolu „V každém domě házenkář“. Bylo 
to k vidění i po čtyřiceti létech, kdy se v tur- 
naji generací sešlo na 70 bývalých a i sou-
časných hráčů. Pro zajímavost - věkový rozdíl 
mezi nejstarším a nejmladším hráčem činil 59 
let. Turnaj řídili naši mladí rozhodčí Sedláček 
O., Holý, Nosek J., Jirmář a Brůha. Také odpo-
lední program byl skvělý, jak zápasy mládeže, 
tak i utkání mužů s legendami české házené. 
Filmový dokument v páteční večer, galerie 
zakladatelů a trenérů i odměnění žijících le-
gend šťáhlavského nejpopulárnějšího spor-
tu, to vše přispělo k vynikající úrovni oslav.   

Samozřejmě se našlo na naší oslavě pár chybi-
ček, které okamžitě odhalili místní kritici. Jak by 
dělali oni, kdyby to uměli. 
Jaká bude nová sezóna?
V poslední dekádě naší práce je třeba vyzdvih-
nout vynikajicí činnost v oblasti výchovy mlá-
deže. Jednotlivé ročníky na sebe plynule na-
vazovaly a výsledky byly vidět. I. liga staršího  
i mladšího dorostu a z toho nám vyšel i letošní 
postup mužů do I. ligy. V nastávající sezóně ne-
máme přihlášen do soutěží mladší dorost, a to 
pro nedostatek hráčů narozených 2006 a 2007. 
Taková mezera by se nám někdy nemusela vy-
platit! Do soutěží 2022-2023 máme přihlášeny:
• Dva týmy mladších žáků, trenéři Holý Jan, Pro-
tiva Dan. 
• Starší žáci - Plzeňská liga, trenéři Cetkovský 
Tomáš, Chlad Jiří. 
• Přípravka - trenér Fridrich Tomáš. 
• Starší dorost II. liga - trenéři Pavlíček Adolf, 
Jirmář Petr. 
• Muži I. liga - trenér Nolč Míra, vedoucí Schej-
bal František, trenér brankářů Král Jiří; trenér  
B týmu mužů Sedláček Radek. 
Všechny týmy jsou už zapojeny do tréninko-
vého procesu, absolvovaly krátká soustředění  
a přípravné zápasy. Muži se zúčastnili turnaje 
ve Strakonicích, kde nejprve remizovali s extra- 

ligovým týmem Strakonic 31:31 a v následu-
jících utkáních podlehli německým týmům  
SC Plauen 28:32 a SG Regensburg 23:30. 
Muži v I. lize začínají 17. září v 17 hodin S Tat-
ranem Bohunice. 24. září hrají venku se Zlínem 
a 1. října doma se Vsetínem, také v 17 hodin. 
Muži B začínají 11. září doma se Slavií Plzeň  
v 17 hodin, pak pokračují 18. září ve St. Plzen-
ci v 17 hodin, 24. září v Rokycanech v 18:30,  
28. září doma s Lokomotivou také v 17 hodin. 
Starší dorost bude hrát doma 17. září s Li-
bercem v 15 hodin, 24. září v Horní Cerekvi,  
1. října doma s Lokomotivou Louny v 15.hodin. 
Starší žáci, stejně jako mladší, hrají turnajovým 
způsobem 11.9. na Slavii Plzeň.  Žáci mladší  
11. 9. ve Starém Plzenci. 
Všechna naše mládežnická družstva uvítají do 
svých řad další zájemce o náš sport. Podrob-
nosti pro zájemce jsou uvedeny na facebooku 
Šťáhlavy handbal. Přejeme našim týmům do 
nového ročníku hodně štěstí a zdraví a čestné 
sportovní zápolení.
 
Těšíme se na naše fanoušky, které před zahá-
jením soutěží seznámíme se změnami v pravi-
dlech.

J. Sklenář

SPORTOVNÍ KLUB ŠŤÁHLAVY, ODDÍL VOLEJBALU
Zaslal do novin zdravici ze srpnového soustředění a zve na tradiční turnaj Šťáhlavská husa, který se koná v sobotu 3. září na antukových kurtech 
ve Šťáhlavech.
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 SPOLKOVÁ ČINNOST SPOLKOVÁ ČINNOST

DŮCHODCI SPORTUJÍ
Na fotbalovém hřišti ve Starém Plzenci se  
11. 8. konal již 5. ročník sportovního odpole-
dne pro členy Spolku zdravotně postižených 
Staroplzenecko. Tak jako každý rok sportovní 
disciplíny připravili staroplzenečtí fotbalisté -  
i letos se tato akce velmi vydařila. Počasí nám 
přálo, svítilo sluníčko, ale nebylo tropické ved-
ro, prostě tak akorát. Fotbalisté připravili nejen 
disciplíny, ale i klobásy a nápoje.
Někteří členové spolku se přijeli setkat s přá-
teli, popovídat si, poslechnout si živou hudbu 
nebo si i zatančit. Mezi členy se našlo 7 druž-
stev odvážných sportovců, kteří se přihlásili do 
soutěže. Dvě družstva soutěžila za Šťáhlavy 
a jedno za Šťáhlavice. Při zdolávání disciplín 
jsme si užili spoustu legrace a všichni soutěžící 
získali zaslouženou medaili.
Po skončení akce byl opět přistaven autobus, 

který nás odvezl zpět do našich domovů. 
Všichni zúčastnění odjížděli s dobrou náladou, 
vždyť prožili pěkné odpoledne.
22. 9. nás čeká výlet na vodní hrad Švihov a pro- 

hlídka Přeštic. Někteří z nás Švihov už navštívi-
li, přesto se na tento výlet těší.

Brůhová Marcela

HASIČSKÁ ZÁBAVA S WAGABUNDEM
Sbor dobrovolných hasičů Šťáhlavy 6. srpna 
uspořádal již tradiční rockovou zábavu. K tan-
ci i poslechu zahrála místní kapela Wagabund 
za doprovodu houslí pana Zdeňka Langa. Celý 
večer se i přes počáteční drobné komplikace 
způsobené lokálním výpadkem elektřiny vy-
dařil na jedničku. Hojná účast, dobrá muzika, 
vynikající občerstvení i hezké počasí, to vše 
zajistilo skvělý zážitek z akce. Vzhledem k pro-
bíhající rekonstrukci hasičské zbrojnice se letos 
koncert konal v KC Beránka. Za celý sbor mohu 
již nyní říci, že se těšíme opět za rok, a to již  
u nás v novém. 

Martina Loudová

HASIČI SE TĚŠÍ NA NOVÝ AREÁL
V místním hasičském areálu stále pokračují sta-
vební práce. Budova již je zateplená a má fasá-
du, umístěn byl i znak SDH a také nápis, který 
tuto budovu označuje. Byla postavena nová 
garáž, osazena elektrická vrata a zadní dveře. 
Dokončen byl otopný systém, rozvody elektřiny, 
byly vymalované stěny. Brzy budeme moci pře-
parkovat naše prvovýjezdové vozidlo do krás-
né, nové garáže. Toto vozidlo pak uvolní svoje 
stávající místo v původní garáži pro automobil 
Ford, který parkujeme venku, na dešti. 
Také probíhají práce na stavbě druhé nové gará-
že, kde bude zaparkována naše Praga V3S, která 
své místo také doposud neměla. Následně ještě 
proběhne stavba svislého sušáku na požární ha-
dice, vybudování vsakování na dešťovou vodu, 
dokončení povrchů a oplocení pozemku. 
Velmi děkujeme obci Šťáhlavy za další průběh 
této modernizace a další rozvoj našeho zázemí. 
Největším žroutem našeho času byly v létě čas-
té výjezdy, o nichž se dočtete v jiném článku.

Michal Peroutka
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 DALŠÍ INFORMACE DALŠÍ INFORMACE

VÝZKUM PIAAC
Šťáhlavy se zapojí do prestižního Mezi-
národního výzkumu dospělých PIAAC
Během září 2022 až července 2023 bude ve 
Šťáhlavech probíhat prestižní Mezinárodní 
výzkum dospělých PIAAC, který pořádá Orga-
nizace pro hospodářskou spolupráci a rozvoj 
(OECD). Česká republika se výzkumu účastní 
společně s více než 30 zeměmi z celého světa. 
Výzkum realizuje Národní pedagogický institut 
ČR z pověření Ministerstva školství.
Na vybrané domácnosti se v této době obrátí 
tazatelé výzkumných společností STEM/MARK 
a MEDIAN. Rozhovor s tazatelem bude trvat 

přibližně dvě hodiny. Každý respondent obdr-
ží za účast ve výzkumu finanční odměnu 800 
Kč. Pro úspěch výzkumu je zásadní, aby se co 
nejvíce oslovených domácností do výzkumu 
zapojilo, neboť jsou vybrané právě ony a podle 
mezinárodní metodiky nemohou být nahraze-
ny. Data budou uchována jako přísně důvěrná, 
budou zpracována hromadně a použita výhrad-
ně pro účely výzkumu.
Cílem výzkumu je zjistit, jak jsou občané v jed-
notlivých zemích připraveni na výzvy současné 
doby, jako jsou změny na trhu práce či rostoucí 
využívání digitálních technologií v práci i mimo ni. 

Výzkum se proto zajímá o pracovní zkušenosti 
a vzdělávání, ale i o uplatňování různých do-
vedností v každodenním životě. Výsledky vý-
zkumu dají zpětnou vazbu českému vzdělávací-
mu systému, ukáží, kde jsou naše silné a slabé 
stránky a kde je vhodné upravit vzdělávání tak, 
aby lépe odpovídalo našim současným potře-
bám.
Podrobnosti o výzkumu a kontaktní údaje jsou 
uvedeny na stránkách www.piaac.cz.

Michaela Kudrnáčová
národní koordinátorka 2. cyklu výzkumu 

PIAAC

 NAŠE PŘÍRODA NAŠE PŘÍRODA
OCÚN JESENÍ
Mílí přátelé přírody, je tu opět září a definitivně 
přichází podzim. Tažní ptáci se často ve vel-
kých hejnech přesouvají do teplých krajin. Vel-
mi patrné je to na jiřičkách a vlaštovkách, kte-
ré usedají na drátech a vesele štěbetají. Také 
zbytek přírody se chystá na nepříznivé období. 
Rostliny přestávají růst a pomalu se zatahují do 
přezimujících orgánů. I tráva na loukách začí-
ná žloutnout a již nepřirůstá. Této skutečnosti 
využívá ocún jesení. Jak jeho jméno napovídá, 
má rád podzim - staročesky jeseň, tento název 
doposud přežívá např. ve slovenštině. Jenže 
ocún v této době právě začíná kvést, objevují 
se poměrně velké světle fialové květy. Ty silně 
připomínají jarní krokusy, nejedná se o náho-
du, protože jsou blízce příbuzné. V době květu 
rostliny nemají žádné listy, to dalo vzniknout 
lidovému názvu „naháč“ nebo „naháček. Zají-
mavé je, že po odkvětu rostlina hned netvo-
ří plody, ale opylené semeníky se zatahují do 

hlízy, kde přezimují. Semena se začínají tvořit 
až následují jaro, kdy raší i listy, které mohou 
vzdáleně připomínat česnek medvědí, ale jsou 
výrazně větší a tvoří růžice, kde je patrný stvol 
s plodenstvím. Záměna může být velmi ne-
bezpečná, protože se jedná o silně jedovatou 
rostlinu. 
Z jakého důvodu kvete ocún na podzim? Je to 
kvůli nabídce opylovačů. Pokud se jedná o je-
diné květy v širokém okolí, tak je úspěch téměř 
zaručen. Na jaře by ve velké konkurenci bylo 
potřeba investovat mnohem více energie na 
přilákání hmyzu, např. většími a vyššími květy 
nebo výraznou vůní. Dnešní výskyt ocúnu je již 
poměrně omezený, protože postupně ubývají 
přirozené částečně vlhké louky a kvůli své je-
dovatosti pro dobytek byl i záměrně likvidován 
na pastvinách. 

Zdeněk Myslík

JAK DOPADL PŘÍBĚH ADOPTOVANÝCH ČÁPŮ ZE ŠŤÁHLAVSKÉHO KOMÍNA?
Čerpáno z www.desop.cz, foto DES OP
Po prokázaném úhynu hnízdícího samce (otce) za 
pomoci hasičů pracovníci z plzeňské Záchranné 
stanice živočichů 4. května 2022 sundali z hnízda 
na 32 m vysokém komíně ve Štáhlavech tři cca 
necelý týden stará mláďata. Za finanční podpory 
manželů Petry a Tomáše Kydlíčkových se o ně 
starali na Záchranné stanici živočichů Plzeň až do 
28.5.2022. Na fotografii MUDr. Tomáš Kydlíček.

Díky vzorné péči všech zaměstnanců mohla být 
mláďata 28.5. rozvezena do náhradních hnízd. 
Zhruba po necelém měsíci od adopce pracov-
níci zjistili, že všechna tři mláďata byla úspěšně 
náhradními čapími rodiči přijata a že přistrčená 
mláďata žijí a prosperují spolu s nevlastními sou-
rozenci. Více už na přiložených fotografiích z kon-
troly a jednotlivých hnízd.

1) Chodová Planá – komín na budově Centrofero s.r.o, 

28.5.2022 - adopce 1 mláděte ke 3 mláďatům
26.6.2022  - na hnízdě nádherná, plně vzrostlá 
4 mláďata.
2) Bor u Tachova - Střechy Homolka 

28.5.2022 - adopce 1 ke 3 mláďatům 
24. 6.2022 – na hnízdě tři nádherná odrostlá mlá-
ďata včetně našeho adoptovaného. Jedno z pů-
vodních a okroužkovaných mláďat bohužel bylo 

nalezené v druhém týdnu po adopci pod hnízdem 
jako uhynulé. Příčina úhynu není známa, každo-
pádně námi přistrčené mládě (kroužek na levé 
noze) žije a je na hnízdě s dalšími dvěma nevlast-
ními sourozenci.
3) Horšovský Týn - stožár na sídlišti

28. 5.2022 – adopce 1 ke 3 mláďatům
23.6.2022  - na hnízdě nádherná, plně vzrostlá  
4 mláďata i s čápicí (matkou)
„Našim“ zachráněným čápům se tedy dařilo dob-
ře a možná jsou již nyní na cestě do teplejších 
krajin. 
Na šťáhlavském komínu se podle informací oby-
vatel žijících v okolí usídlil úplně nový pár čápů, 
původní matka si musela najít jiný domov. Tento 
nový pár však již mláďata neměl. Koncem srpna 
nebo v září čápi odlétají, již teď se však můžeme 
těšit na příští rok na únor nebo březen, kdy se 
vrátí zpět a snad tentokrát bude jejich hnízdění  
a výchova mláďat bez potíží.

Iveta Bočanová

MUDr. Tomáš KydlíčekMUDr. Tomáš Kydlíček
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 POZVÁNKY NA KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE POZVÁNKY NA KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE



11

 POZVÁNKY NA KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE POZVÁNKY NA KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE



12

 POZVÁNKY NA KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE POZVÁNKY NA KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE



13

 POZVÁNKY NA KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE POZVÁNKY NA KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE

HLEDÁME NOVÉ
TALENTY

Přihlášky zasílejte
mailem na adresu
balek.vaclav@volny.cz
Doplňující informace
na telefonu 605 373
418

STAŇ SE SOUČÁSTÍ
NAŠEHO TÝMU

Hledáte sportovní
kroužek pro vaše dítě?
Přihlašte ho k nám.
Pod vedením
kvalifikovaných
trenérů budeme
všestranně rozvíjet
jeho dovednosti a
bude-li chtít, může
začít i s házenou!

ROČNÍKY 2018 A STARŠÍ 
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 POZVÁNKY NA KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE POZVÁNKY NA KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE

Zveme vás do ateliéru U Fandy 
na výstavu obrazů 
Jany Frolíkové 
    Jany Vrtělové

v sobotu 24.9. a v něděli 25.9.
14 - 20 hod.

bývalá hospůdka U Fandy, ulice V Rokli 
ve Šťáhlavech

Akce probíhá v rámci víkendu otevřených ateliérů.
Každý návštěvník obdrží mapu dalších míst, která

může v Plzni a okolí navštívit

Více informací na
www.otevreneATELIERY.cz
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KONTAKTY NA OBECNÍ ÚŘAD
Webové stránky obce: www.stahlavy.cz | Facebook obce: www.facebook.com/stahlavy
Sekretariát – D. Švábková: 377 969 201, 602 667 358, sekretariat@stahlavy.cz 
Starosta - Ing. V. Štětina: 377 969 201, sekretariat@stahlavy.cz, 377 969 078, starosta@stahlavy.cz
Místostarostka - Mgr. D. Špalová: 725 041 229, místostarosta@stahlavy.cz – přítomna na OÚ vždy v PO 13-17 h,
             1. pondělí v měsíci od 15-17 ve Šťáhlavicích čp. 65
Tajemník – Mgr. I. Bočanová: 377 969 071, 724 162 518, tajemnik@stahlavy.cz 
Stavební technik – Ing. T. Honéger: 727 830 017, stavebni.technik@stahlavy.cz 
Účetní – B. Herejková: 377 969 070, ucetni@stahlavy.cz | Matrika – V. Brůžková, R. Fremrová: 377 969 079, matrika@stahlavy.cz 
Úřední hodiny: PO, ST: 8-12, 13-17 h | Podatelna: v úředních hodinách a dále: ÚT, ČT, PÁ: 8 – 12 h

 www.obcaneproobec.cz 

obcaneproobec@seznam.cz 

facebook.com/obcaneproobec 

instagram.com/obcane.pro.obec/ 

 

Nezávislé sdružení OBČANÉ PRO OBEC všechny srdečně 
zve na předvolební setkání s našimi kandidáty! 

Prezentace hlavních bodů našeho volebního programu, 
hudební vystoupení, občerstvení, diskuze. Vstup volný. 

Šťáhlavy: KC Beránka na návsi, sobota 10. září, 15-18h, 
k tanci a poslechu zahraje kapela Perla. 

Šťáhlavice: sál hostince na návsi, sobota 17. září,15-18h, 
k tanci a poslechu zahraje duo Holub&Havel. 

Prodej slepiček
Červený Hrádek prodává slepičky typu Tetra hnědá, Dominant všechny barvy, 

Green Shell typu Araukana a Dark Shell typu Maranska. 
Stáří 16-20 týdnů, cena 220-269 Kč ks

Prodej:  6.9., 11.10.  a  1.11. 2022 | Šťáhlavy: u prodejny /kruhák/ v 15:20 hod.
Výkup králičích kožek: cena dle poptávky.

Info: Po-Pá 9:00-16:00 hod. | tel. 601 576 270, 728 605 840 | www.drubezcervenyhradek.cz

Cvíčo s HankouCvíčo s Hankou 

 

Aerobik + Minidisco + Zumba 
(pro děti ve věku 4 – 12 let)  

 

Kdy: každý čtvrtek od 15.9.2022 od 14,45 h. 
Kde: tělocvična ZŠ a MŠ, Sedlec 81 
 
Kdy: každý čtvrtek od 15.9.2022 od 16,00 h. 
Kde: SOKOLOVNA, Masarykovo nám. 70, Starý Plzenec 

www.cvicoshankou.cz 
Přihlášky na tel.: 604 341244 do 9.9.2022  

Aerobik
Minidisco

Zumba
(pro děti ve věku 4 - 12 let)

Kdy:
každý čtvrtek od 15. 9. 2022 od 14:45 hod.
Kde:
tělocvična ZŠ a MŠ, Sedlec 81

Kdy:
každý čtvrtek od 15. 9. 2022 od 16:00 hod.
Kde:
SOKOLOVNA Masarykovo nám. 70,
Starý Plzenec

www.cvicoshankou.cz

Přihlášky na tel.:
604 341 244
do 9. 9. 2022


